
 
Zápis z jednání OKRR OSH Svitavy 

ze dne 21.10.2015 

 
Přítomni : Ing. Dvořák Josef,Buriánková Alena, Richtr Jan, Šplíchal Luboš 

Omluveni : Němcová Dana 

 

 Program jednání :     
 

1)  Zahájení  

2)  Kontrola pokladních dokladů 

3)  Kontrola bankovních dokladů 

4)  Čerpání rozpočtu OSH k 30.9.2015 

5)  Kontrola autoprovozu 

6)  Kontrola dotací ve sborech 

 

 
Ad 1)  Jednání zahájil a řídil předseda OKRR Ing. Dvořák Josef.  

 

Ad 2)  OKRR provedla kontrolu pokladních dokladů za období 6 – 9/2015.Pokladní kniha je řádně a 

přehledně vedena v elektronické podobě, doklady přehledně uspořádány, nebyly zjištěny závady. 

Stav pokladní hotovosti k 30.9.2015 byl 15 103,-Kč a poslední doklad v pokladním deníku byl 

účtován s pořadovým číslem 344.  

 

Ad 3)  OKRR provedla kontrolu bankovních dokladů za období 6 – 9/2015.V dokladech číslo  

155 - 344 nebyly shledány závady. Stav účtu k 30.9.2015 byl 360 935,01 Kč.  

 

Ad 4)  OKRR byla seznámena s rozborem plnění rozpočtu OSH k 30.9.2015. Po projednání rada 

konstatovala, že průběžné plnění rozpočtu je v souladu se schváleným rozpočtem OSH na rok 2015. 

 

Ad 5)  OKRR provedla kontrolu autoprovozu, kniha jízd je řádně vedena a vozidlo je v řádném 

technickém stavu. 

 Dne 10.10.2015 převzalo OSH Svitavy dar od Pardubického kraje a to starší osobní automobil Škoda 

Octavia 1,9 Tdi. Vozidlo po drobných opravách je v provozu. Osobní automobil, který byl dosud 

využíván na OSH Svitavy bude rozhodnutím VV OSH ze dne 7.10.2015 nabídnut k prodeji. Prodej 

bude obálkovou metodou a bude akceptována nejvyšší nabídka. Podrobnosti prodeje vozidla budou 

vyvěšeny na webových stránkách OSH Svitavy. 
 
Ad 6)  OKRR se zabývala úkolem od VV OSH, kde byla pověřena  kontrolou dotací MŠMT ve 

sborech, které tuto dotaci obdrželi v roce  2013. Někde již kontrola proběhla a zbytek SDH  bude 

zkontrolován během měsíce listopadu. VV OSH bude seznámen s výsledky kontroly na nejbližším 

zasedání. 
 

 

 
S touto zprávou bude seznámen výkonný výbor OSH Svitavy na nejbližším zasedání. 

 

 

 

 

 

Ve Svitavách 21.10.2015                                                       Zapsal: Ing. Dvořák Josef 

 


